
Primera reunió de la Comissió de Seguiment
A la reunió extraordinària de la Comissió de Seguiment de l'ERO, convocada per la RLT, l'Empresa ha facilitat dades sobre 
l'evolució de les adhesions de la plantilla, que a data 5 de novembre pugen a un total de 1.146 sol·licituds. També s'han abordat 
altres temes sobre el procés implantat pel Banc que CCOO hem reprovat perquè és confús i interessat i no respecta l'esperit de 
l’Acord, que ha de permetre la sol·licitud de qualsevol persona de la plantilla, a més d’alguns aspectes més tècnics que han 
generat dubtes entre la plantilla.
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Nombre de sol·licituds a 5 de novembre
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1.146  
sol·licituds d'adhesions

• Hi ha més sol·licituds de funcions comercials 
que administratives. 

• Diuen que tenen 165 sol·licituds (de les 1.146) 
rebudes que el Banc no veu ara viables però 
que hauran de ser valorades a partir del 15/11

Temes tractats a la reunió
Vacances. Per norma general, les vacances 
pendents es faran abans de la sortida. 
Baixes incentivades. Hem sol·licitat a 
l'Empresa que faciliti les sortides a partir de l'1 de 
gener per a aquelles persones que ho necessitin 
a efectes fiscals. Ho estudiaran. 
Incentius. Si s’escau la seva percepció, segons 
detalla la Norma del Banc, s'abonaran a la 
sortida. 
Excedències remunerades. S'han de 
sol·licitar a través de l'OAE.

Si ja vau sol·licitar l'adhesió, 
però a través de l'OAE…
…abans que el Banc habilités la sol·licitud al 
portal de RRHH de la intranet, TORNA-HO A 
DEMANAR. Millor que et contestin que ho has 
duplicat que no poder optar a la teva sortida.

AMPLIAR EL TERMINI. MILLORAR LA GESTIÓ
Les incidències derivades de la gestió de l’empresa, per no haver obert 
l’aplicatiu el primer dia a tota la plantilla, ha provocat que moltes persones tinguin 
dubtes a l'hora de decidir-se. 
L'aplicació s'ha habilitat a tota la plantilla fa només tres dies. A l'era de la 
digitalització, aquesta gestió del Banc és clarament ineficaç i 
malintencionada. Que a uns col·lectius se'ls faciliti la informació econòmica i els 
altres hagin d'introduir les seves dades manualment així ho demostra. 
Per això, tota la RLT hem sol·licitat l'ampliació del període de sol·licitud perquè 
tota la plantilla pugui fer els càlculs i decidir si adscriure's o no. L’empresa ha respost 
que en funció de l’evolució durant aquesta setmana ho estudiarà.
Si l'empresa fa bé la seva feina, aplica l'Acord i s'accepten TOTES les 
sol·licituds sense excepció, no hi hauria d'haver cap problema per assolir i 
superar la xifra mínima de 1380 adhesions. 
Fer-ho bé evitaria les mesures forçoses. I si fer-ho bé els suposa un esforç 
més gran, que s’esforcin, tal com ho fa la plantilla cada dia des de sempre.


